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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
GroenLinks 1 GroenLinks wil de volgende vragen stellen 

over het project veilige Lekdijk en de motie 
die is aangenomen in de het algemeen 
bestuur van De Stichtse Rijnlanden: 
 
Klopt het dat de provincie in 2022 geld heeft 
overgehouden voor verkeersveiligheid 
waarop gemeenten een beroep hadden 
kunnen doen? 
 

Nee, dat is niet het geval. De 
subsidieregeling verkeersveiligheid heeft in 
2022 ca 8 ton subsidie overgehouden en 
omdat de werkzaamheden in dit geval 
verder in de toekomst liggen was deze 
regeling voor dit specifieke project niet te 
benutten.   
 
De verbetering van verkeersveiligheid op de 
Lekdijk is 1 van de doelstellingen van het 
programma Mooie en Veilige dijken. Via dit 
programma werken we met HDSR, 
gemeenten, Staatsbosbeheer, 
Rijkswaterstaat mee aan dijkversterking en 
kwaliteitsverbetering van de Lekdijk en 
omgeving. Voor dit programma is budget 
opgenomen op de meerjarenbegroting. Op 
dit moment gaat het vooral om 
planvormingskosten. De afgelopen 2 jaar is 
met waterschap en de 7 gemeenten gewerkt 
aan de inhoudelijke uitgangspunten voor de 
weginrichting in een beeldkwaliteitsplan (met 
name verkeersveiligheid). De aanpak van de 
weg wordt waar mogelijk meegenomen als 
meekoppelkans bij de dijkversterking. 
Realisatie hiervan is voor de meeste 
trajecten (er zijn 8 trajecten) voorzien in de 
periode 2025-2028. Gemeenten kunnen bij 
de weginrichting gebruik maken van een 
provinciale bijdrage vanuit het programma 
Mooie en Veilige Dijken waarvoor het 
beeldkwaliteitsplan de leidraad is voor deze 
bijdrage. Ook kan op dat moment worden 
bekeken of gebruik gemaakt kan worden 
van subsidiemogelijkheden vanuit de 
programma’s Fiets en/of verkeersveiligheid.  

 2 Zo ja, is het u bekend wat de reden is dat de 
gemeenten die betrokken zijn bij het 
programma Sterke Lekdijk hierop geen 
beroep hebben gedaan? 
 

Zie hierboven, uitvoer is voorzien over de 
enkele jaren. De gesprekken met 
gemeenten zijn in volle gang (via het 
bestuurlijk overleg Sterke Lekdijk).  

 3 Is het mogelijk dat de provincie gemeenten 
ondersteunt bij (de aanvragen voor) de 
verkeersveiligheid op de Lekdijk? 
 

Ja, we zijn met waterschap en alle 
betrokken gemeenten in gesprek over het 
bovenstaande. 

 4 Is er ook in 2023 budget beschikbaar voor 
verkeersveiligheid waarop gemeenten een 
beroep kunnen doen? 
 

Zie hierboven, programmabudget is 
gedurende de loop van het programma 
Mooie en Veilige dijken beschikbaar, ook 
voor verbetering van de weg. Ook kan 
gedurende de looptijd van het programma 
Mooie en Veilige Dijken én daarna worden 
bekeken of gebruik kan worden gemaakt 
van subsidiemogelijkheden vanuit 
programma’s Verkeersveiligheid en Fiets. 

 


